
Minnesanteckningar från telefonmöte i Avelskommittén i Specialklubben för Shih 
Tzu.
Möte nr 4 - 18 maj 2017

Närvarande: Kathleen Berggren, Leslie-Anne Bergqvist, Siw Westerlund, Annalena 
Andersson och Linda Lindqvist.

Vi "gamla" i AK hälsade Annalena och Linda välkomna och informerade om vad som var 
på gång sedan tidigare.

Vi pratade om avels-/ uppfödarkonferensen och bestämde att ha den i februari 2018. 
Anledningen till att vi inte kan ha den redan i år är att vi ska söka bidrag hos 
kennelklubben och detta måste göras minst 6 månader i förväg.

Leslie-Anne kollar upp vilka veterinärer som kan vara aktuella till konferensen och 
återkommer med detta.

Linda kollar över AKs hemsida och tar sedan hand om dom uppdateringar som behöver 
göras samt sköter denna sida framöver.

Vi börjar redan nu funderar på material till nästa Bulletin.

Kathleen kallar till nytt möte.
 


